

مواصفات اللافتة الاعلانية SPECIFICATIONS FOR SIGN BOARD

Please Complete the following

1. Trade License No. : رقم الرخصة : ١
2. Trade Name : الاسم التجاري : ٢
3. Address : العنوان : ٣
4. Type of Sign Board : نوع الاعلان : ٤
5. Size of Sign Board by Sq. Ft. : قياس اللافتة بالقدم المربع : ٥
6. Background / Letters Colour : لون الخلفية / الحروف : ٦
7. Type of Fixing. : طريقة التثبيت : ٧
8. Adv. Co. Address : عنوان الشركة المنفذة : ٨
9. Tel : هاتف : ٩
10. License No. : رقم الرخصة : ١٠

Required Documents

1. The advertisement layout design showing the signboard's size & projection, as well as measurements, materials & Colors used, the establishment's address & the scale used.
The layout must carry the stamp of the party executing the advertisement.
2. A clear photograph of the facade of the property on which the signboard shall be fixed (with the exception) of the printed and aerial advertising).
3. A letter confirming the consent of the landlord of the building on which the advertisement shall be fixed (required for some advertisements such as those which are Projected or additional or revolving).

Remarks

1. Trakhees, issuer of the permit, bears no responsibility whatsoever in relation to issuance of any permit. The permit bearer carries full responsibility for any and all damages caused to others by the signboard.
2. The permit bearer also carries full responsibility for the maintenance of the signboard throughout the period of permit validity.
3. The permit bearer shall adhere to the measurements & design specifications approved by the Trakhees & shall remove or amend the signboard instructed.

Notes.

1. This application becomes automatically Void one month after its submission if the applicant fails to finalize the procedures necessary for obtaining the permit from the Trakhees.
2. In case of any violation of the terms and conditions of the permit issued, Trakhees schedule of violation & penalties, shall be levied against the permit bearer.

المستندات المطلوبة :

١. مخطط التصميم الاعلاني موضعا به حجم وبروز اللوحات والمقاسات اللازمة والألوان المستخدمة والعنوان بالتفصيل على أن يستخدم في التصميم ويكون مضموا يضم الخطاط أو شركة الاعلان المنفذة.
٢. صورة فوتوغرافية واضحة لواجهة المقار الذي سوف تثبت عليها اللافتة الاعلانية (ماعدا الاعلانات الورقية والجوية).
٣. موافقة صاحب المقار المطلوب استغلاله للاعلان (تطلب لبعض الاعلانات مثل البارزة أو الإضافية أو المتحركة).

ملاحظات :

١. لا يترتب على منح التصريح أية مسؤولية على تراخيص وصاحب العلاقة ضامناً لما قد تحدثه اللافتة الاعلانية من ضرر بالغير.
٢. يلتزم صاحب العلاقة بصيانة الاعلان طوال مدة صلاحية التصريح.
٣. يلتزم صاحب العلاقة بالقياس والتصميم المعتمد من التراخيص مع التزامه بإزالة أو تعديل اللافتة الاعلانية في حالة طلب تراخيص لذلك

تنبيهات :

١. يعتبر هذا الطلب لاغياً بعد مضي شهر من تاريخه إذا لم يتم منح صاحب الطلب بمرحلة تراخيص لاستكمال إجراءات الحصول على التصريح.
٢. سيتم فرض غرامات مالية طبقاً للجدول المعتمد للمخالفات والغرامات لتراخيص في حالة عدم التزام أصحاب العلاقة بشروط التصريح.

رقم رخصة شركة الإعلان
LICENSE NO OF ADV. COMPANY

ختم شركة الإعلان
ADV. COMPANY STAMP

مقدم الطلب :
APPLICANT :

رقم الرخصة
LICENSE NO.

العنوان
ADDRESS

القياس المعتمد بالقدم المربع
APPROVED SIZE BY SQ. FT.

رقم التصريح
PERMIT NO.

ملاحظات المدقق
REMARKS / CHECKED BY

ختم تراخيص
Trakhees Stamp

ثبت صورة موقع اللوحه الاعلانية هنا
FIX SIGN BOARD PHOTO LOCATION HERE